
• 18. OBČINSKA KONFERENCA ZKS
LJUBLJANA MOSTE-POLJE

Nove kvalitete
v delovanju ZK

Na 42. seji komiteja in 13. seji statutarne komisije občinske kon-
ference /KS Ljubljana Mosle-Polje so člani obravnavali predvsem
gradivo za 18. občinsko konferenco ZKS.

Predsednica statutarne ko-
misije Darinka Bandelj je po-
dala uvodno obrazložitev
sprememb in dopolnitev statu-
tarnega sklepa o organizirano-
sti in delovanju organizacije
ZK v občini Ljubljana Moste-
Polje in mestne organizacije
ZK. Pri tem je zlasti podčrtala
vlogo programske volilne kon-
ference, ki bo enkrat letno ce-
lovito obravnavala družbeno-
politične razmere v občini in
ocenila uresničevanje politike
zveze komunistov in njenih or-
ganov v preteklem letu, opra-
vila kadrovske spremembe in
izvolila funkcionarje, ki jim bo
potekel mandat. Značilno za
takšno programsko volilno
konferenco bo tudi, da bo spre-
jela program aktivnosti in da
bodo na njej sodelovale vse
osnovne organizacije ZK in ob-
čine. Tako bo postala program-
sko volilna konferenca nova
kvaliteta v delovanju zveze
komunistov. Na njej bo odločal
mnogo širši krog čianstva in
obravnaval bistvene zadeve.
Osnovne organizacije ZK bodo
imele v bodoče vso možnost, da
prek svojih delegatov resnično
vplivajo na vsebinsko še kvali-
tetnejši potek deia občinske

konterence. Komite pa bo izvr-
šilno-politični organ, ki bo tudi
odgovoren, da bodo sprejeta
politična stališča občinske kon-
ference izvajali v vseh osnovnih
organizacijah. Za uresničeva-
nje svoje funkcije in nalog bo
11 članski komite kolektivno
odgovoren konferenci, njegovi
člani pa za uresničevanje svojih
zadolžitev komiteju in konfe-
renci.

S statutarnim sklepom uva-
jamo tudi predsednika občin-
ske konference, ki bo moral or-
ganizirati njeno delo. da bo
spremljala vso aktualno idej-
nopolitično problematiko v ob-
čini, organiziral bo delo komisij
pri konferenci in drugih orga-
nov. Statutarni sklep jasno
opredeljuje, da se predsednik
vbli za eno leto in da se mu
mandat lahko še enkrat ponovi.
Sekretar občinskega komiteja
in izvišilni sekretarji imajo dve-
letni mandat, ki se jim prav
tako lahko še enkrat ponovi.
Člani konference so izvol jeni za
štiri leta. Vsi člani komiteja so
po statutarnem> sklepu tudi
člani konference in enako-
pravno oblikujejo politiko v
občini.

Nadaljevanje na 2. strani



(Nadaljevanje s 1. strani)
Tudi komisije za različna področja

delovanja, ki so bile doslej pri komi-
teju, prehajajo v občinsko konferen-
co. Komisijo za družbenoekonomske
odnose in komisijeza politični sistem
statutarni sklep ne otnenja, ker so
podobne komisije ali družbeni sveti
organizirani pri občinski skupščini,
pri SZDL, v sindikatih idr. Scveda pa
bo morala ZK zagotoviti delegatsko
sodelovanje v teh družbenih svetih in
komisijah. To so namreč področja
dela, ki ne zanimajo samo zveze ko-
munistov, ampak celofno našo druž-
bo.

V nadaljevanju seje komiteja je
izvršna sekretarka Nika Modic poro-
ča\a o realizaciji finančnega načrta za
leto 1979 in ugotovila, da so bili pri-
hodki preseženi za 26,65 % zaradi
višjih osnov OD, od katerih se pla-
čuje članarina, pa tudi zaradi poveča-
nja števila članstva.

Osebni dohodki so bili realizirani v
višini 80,5 % zaradi sprememb, ki so
nastale po zakonu o pokojninskem
zavarovanju, ker so nekateri tovariši
prešli na volontersko delo. Mate-
rialni dohodki v celoti niso biii prese-
ženi, vendar je bila poraba pri posa-
meznih postavkah višja zaradi več-
jega obsega dela ali zaradi podraži-
tev.

O nekaterih predvidenih kadrov-
skih spremembah in o dodatnih za-
dolžitvah članov občinske konfe-
rence je poročal izvršni sekretar
Pavle Jeriha. Ugotovil je, da smo ob
izvolitvi občinske konference imeli v
občini 125 organizacij, sedaj pa je to
število naraslo na 155. Zato bodo
morali posamezni člani konference
prevzeti odgovornost za delovanje
novoustanovljenih osnovnih organi-
zacij.

Precej časa so člani komiteja po-
svetili obravnavi in analizi samou-
pravnih odnosov in vlogi ZK v neka-
terih organizacijah združenega dela v
naši občini. Pri tetn so podčrtali, da
so se v obravnavanih delovnih orga-
nizacijah samoupravni odnosi močno
zaostriii, kar je predvsem rezultat
dosedanjega dela družbenopolitičnih
organizacij v teh delovnih organiza-
cijah, njihove specifičnosti glede
ustvarjanja dohodka, samoupravne
organiziranosti pa tudi tega, kakšno
vlogo in položaj ima delavec v
TOZD.

Ko je tekla beseda o prizadevanjih
za ekonomsko stabilizacijo v naši ob-
čini, je komite ponovno podrobno
obravnaval proble;n neraztovor jcnih
vagonov med novoletnimi prazniki.
Pri iskanju vzrokov so naleteli tudi
na sorazmerno nizko ležarino in ugo-

tovili, da so vagoni za nekatere naše
delovne organizacije trenutno najce-
nejše skladišče. Ob tem ne gre prezre-
ti, da predstavlja ležarina za marsika-
tero delovno organizacijo velik stro-
šek, in vendar je skladiščenje v vago-
nih cenejše kakor investiranje v nova
skladišča. Tudi neenakomeren dovoz
surovin -- posebnonemškeželeznice
so potisnile naše transportne vagone
zaradi delavskih vlakov na stranski
tir — je botroval kopičenju vagonov
ob novem letu na železniški pi»laji.

Že na eni prejšnjih sej je komite
obravnaval oddajanje del v gradbe-
ništvu zasebnim kooperantom in
ugotovil, da je oddajanje del koope-
rantom, ki ne sodelujejo s svojim
delom, temveč le posredujejo delo
drugim, v nasprotju z našo ustavo.
Zato je tokrat ostro zahteval, da se
morajo vse subjektivne sile v grad-
beništvu bojevati za dnsledno reali-
zaciju sklepa komiteja, tj. da omc ju-
jejo vse oblike dela po pogodbah z
zasebnimi kooperanti in da jih po-
stopoma ukinejo.

Obravnavano gradivo je komile
predložil občinski konferend, ki ga je
27. februarja na svoji seji sprejeta z
•Mkaterimi dodatnimi točkami dnev-
nega reda.
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